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Geachte raadsleden, 
 
INLEIDING 
Fietsparkeren bij metrostation Rhoon is al langere tijd een probleem. De huidige voorzieningen en 
genomen maatregelen voldoen niet. GroenLinks/Partij van de Arbeid wil graag dat met de fiets naar de 
metro gaan eenvoudig en aantrekkelijk is voor onze inwoners. Ook voor passanten is een soepele 
doorgang van belang, zeker voor mensen die niet ‘slalommend’ langs omgevallen of in de weg staande 
fietsen kunnen. Zeker ook nu het gemeentehuis zich pal naast dit metrostation bevindt. De huidige 
situatie is mijlenver van de gewenste situatie en is wat ons betreft onacceptabel. GroenLinks/Partij van 
de Arbeid heeft hierover de volgende vragen aan het college. 
 
 
Raadsvragen 
 
Vraag 1. Is het college op de hoogte van de actuele situatie van de fietsparkeerproblematiek bij 
metrostation Rhoon? 

 
Antwoord: Ja 
 
 
Vraag 2. Hoe beoordeelt het college de huidige situatie van de fietsparkeerproblematiek bij 
metrostation Rhoon? Graag in de beantwoording concreet ingaan op de thema’s veiligheid, 
aantrekkelijkheid en bereikbaarheid. 
 
Antwoord: Het college beoordeelt de fietsparkeerproblematiek bij metrostation Rhoon als niet 
gewenst. De metrostations willen we graag zo aantrekkelijk mogelijk maken zodat zoveel mogelijk 
bewoners op gepaste wijze van de entree naar de metro gebruik kunnen maken. Op dit moment zien 
we overlast van verkeerd geplaatste fietsen, fietsendiefstal en zijn de stallingen aan de andere zijde 
van de groene kruisweg verouderd en daardoor minder aantrekkelijk om te gebruiken. Hier willen we 
graag verbetering in aanbrengen op het gebied van aantrekkelijkheid, gebruikersvriendelijkheid, 
veiligheid en bereikbaarheid.  
 



  
  

 
 
 
  
  

 
Vraag 3. Welke visie heeft het college op het verbeteren van het fietsparkeren bij metrostation 
Rhoon? Hoe past het fietsparkeren in de directe omgeving hierin, zoals bijvoorbeeld aan de andere 
kant van de Groene Kruisweg? En welke concrete acties is het college voornemens uit te voeren 
hiervoor, zowel op korte als langere termijn? 
 
Antwoord: De fietsenstallingen bij beide metro’s zijn verouderd en toe aan renovatie. Daarom willen 
we niet alleen bij metrostation Rhoon maar ook de fietsenstelling in Poortugaal opknappen als ook 
aantrekkelijker en veiliger maken voor gebruikers. In dit kader zijn we sinds kort in overleg met zowel 
de RET als de MRDH om na te gaan of zij zowel qua kennis en ervaring als ook financieel hieraan 
kunnen bijdragen. De eerste signalen hiervoor zijn positief. Dit traject heeft echter voorbereidingstijd 
nodig en daarom zal er pas op langere termijn een plan van aanpak gereed zijn. Wij houden u over 
deze voortgang op de hoogte. Op korte termijn zullen wij wederom met de RET (als eigenaar van het 
terrein voor de entree van het metrostation) in contact treden om nogmaals aan te dringen op 
handhaving van het vigerende beleid omtrent het plaatsen van fietsen. Daarnaast is op het gebied van 
veiligheid een plan in voorbereiding om cameratoezicht rondom de metro’s te realiseren. Dit zal 
bijdragen aan het veiligheidsgevoel en het tegengaan van fietsendiefstal. Verder staat de verbetering 
en aanpak van de fietsenstallingen als speerpunt opgenomen in het concept collegewerkprogramma 
welke we binnenkort met u delen en bespreken. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
het college van de gemeente Albrandswaard, 
 
de locosecretaris, de burgemeester, 

    
Marcel Schoonen  drs. Jolanda de Witte 
 


